
ZAPISNIK

19. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva
održane 4. prosinca 2023. u 17:00 sati, virtualno putem Zoom aplikacije

Prisutni: Vesna Đuričić, Ivan Güttler, Nikola Vikić-Topić, Jadran Jurković, Vjeran Magjarević, Petra Sviličić,
Mladen Rupčić, Ksenija Cindrić Kalin, Antun Marki, Ivan Ljuština, Tanja Likso (gost)

Ispričani: Domagoj Dolički (gost)

Dnevni red:

1. Prihvaćanje zapisnika s 18. virtualne sjednice UO održane 25. 10. 2023.

2. Priprema redovne godišnje Skupštine u prosincu 2023.

3. Izvještaj o Meteorološkim izazovima 9

4. Hrvatski meteorološki časopis 56 – status

5. Priprema EMS-2025

6. Promjene u članstvu HMD-a

7. Razno

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika sa 18. virtualne sjednice UO održane 25. 10. 2023.

Predsjednica V. Đuričić otvara sjednicu te pita ima li dopuna na zapisnik 18. sjednice UO HMD-a koja je
održana virtualno 25. listopada 2023. Nije bilo dopuna niti ispravaka te je zapisnik jednoglasno prihvaćen.

Ad 2. Priprema redovne godišnje Skupštine u prosincu 2023.

V. Đuričić iznosi prijedlog da se Skupština održi u elektroničkom obliku, od 19. prosinca 2023. u 8 sati
do 24. prosinca 2023. u 8 sati.

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

Zapisnik Upravnog odbora HMD-a 4. prosinca 2023. stranica 1 od 3



Ad 3. Izvještaj o Meteorološkim izazovima 9

V. Đuričić iznosi kratak rezime nakon konferencije MI9. Ukupno su nas MI9 koštali 5881,84 €. Od toga je
HKZP doznačio 2000 € na račun Društva za troškove MI9, Geofizički odsjek 800 €, a firma Altium 300 €.
Zatim, DHMZ je platio 550 € za dio najma dvorane, a EMS 150 € za kartu Joanu Cuxartu. Uz to, 580 € smo
prikupili kao participaciju polaznika za večeru prvog dana. S obzirom na sve to, stvarni troškovi Društva za MI9
su 1646,13 €. Još očekujemo jedan dio sredstava od MZO kao potpora organizaciji znanstvenih konferencija u
2023., o čemu ćemo biti obaviješteni do kraja godine.

J. Jurković i K. Cindrić Kalin čestitaju organizacijskom i znanstvenom odboru na uspješnoj organizaciji MI9.

N. Vikić-Topić podsjeća da iduće godine trebamo paziti i prijaviti konferenciju MI10 na sve dostupne natječaje
za sufinanciranje, osobito na onaj od Turističke zajednice grada Zagreba.

V. Đuričić moli da se počne razmišljati o nazivu jubilarnih 10-ih Meteoroloških izazova. Tema će vrlo vjerojatno
biti prometna meteorologija.

Ad 4. Hrvatski meteorološki časopis 56 – status

T. Likso nas informira da je šest članaka prošlo dvostruku recenziju. Jedan članak je odbijen. Također, svi su
članci prošli hrvatsku i englesku lekturu te je sada u fazi slaganje teksta. Nadalje, ističe da je V. Đuričić znatno
pomogla oko tehničkih detalja i odradila velik dio tajničkog posla.

V. Đuričić nadopunjuje da se u HMČ-u 56 nalaze četiri izvorna znanstvena rada, jedno prethodno priopćenje,
jedan stručni rad, osam doktorskih disertacija, kratki sažeci s Meteoroloških izazova 8 te pet In memoriama.

Nadalje, zbog gužve u tiskarama na kraju godine, HMČ 56 će iz tiska izaći u siječnju 2024., no na njemu će biti
naznačena 2023. godina.

Ad 5. Priprema EMS-2025

Sastanak s prorektorom je pomaknut na 20. prosinca 2023. zbog službenog puta prorektora. Na sastanak idu
Branka Ivančan Picek, glavna ravnateljica DHMZ-a, Mirko Planinić, dekan PMF-a, Ksenija Cindrić Kalin,
predsjednica lokalnog organizacijskog odbora EMS-a te Vesna Đuričić, predsjednica HMD-a.

K. Cindrić Kalin iznosi da moramo pod hitno vidjeti s prorektorom jesu li uopće voljni iznajmiti prostor, i bilo bi
važno to saznati ove godine jer organizacijski odbor EMS-a gubi strpljenje. Nadalje, ističe da ne raspolažemo
informacijama o financijskim limitima za organizaciju konferencije nego mi trebamo pribaviti EMS-u ponudu na
osnovi koje će oni odlučiti o njezinom prihvaćanju ili odbijanju.

Također, moguće je pomicanje konferencije EMS-a za nekoliko tjedana kasnije, prema kraju rujna i početku
listopada.
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Ad 6. Promjene u članstvu HMD-a

N. Vikić-Topić obavještava članove UO da je članica Petra Čiček Pomper izašla iz Društva.

Ad 7. Razno

N. Vikić-Topić obavještava da je zbog privatnih i poslovnih obaveza tek nedavno uspio obaviti razgovor s
Kornelijom Špoler Čanić te da je kolegica Špoler Čanić dopustila korištenje imena Mala meteorološka
radionica (MMR) kao i korištenje pokusa iz knjige Mali meteorolog. Također, voljna je biti voditeljica projekta
MMR pri HMD-u uz uvjet da članovi Studentske sekcije budu glavni nositelji aktivnosti te da sudjeluju u pisanju
projekata odnosno osiguravanja sredstava za rad MMR-a.

Nadalje, N. Vikić-Topić ističe da su u Financijskom planu za 2024. svi troškovi blago povećani zbog inflacije,
zatim, najavljeno je povećanje troškova održavanja internetskih stranica. Uz to, povećani su troškovi za izlete
zbog planiranog izleta na Pelješac i dodani su rashodi za kalendar HMD-a kojeg planiramo tiskati iduće godine
za 2025. godinu. Što se tiče kalendara, trebat će osnovati manju komisiju za odabir fotografija i tehničko
uređenje kalendara. Treba dogovoriti tko će izraditi grafički dizajn. O ovoj će se temi još raspravljati na idućim
sjednicama UO-a. Na kalendar svakako treba staviti datum kad je osnovano Društvo jer 2025. slavimo 60.
godišnjicu postojanja.

V. Đuričić obavještava da će u Plan rada za 2024. uvrstiti i nekoliko novih aktivnosti HMD-a koje je P. Sviličić
predložila na Skupštini u svibnju.

Sastanak je završio u 17:50.

Zapisničar: Nikola Vikić-Topić
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